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REFERAT 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 14.11.2024 

MØDESTED: Kastrupgårdsskolens mødelokale KLOKKEN: 17:30 – 19.30 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  SAGSNR 

DELTAGERE: 

Niels Bahn Rasmussen, Knud-Erik Andersen, Michael 
Vrochopolous, Tanja Søgaard, Christian Frydenlund 
Bundgaard, Gitte Sander Holm, Julie Bjønager Myhre, 
Stina Wiatr Carlberg, Ditte Smed Holmgaard, Lise 
Mortensen 

 

Afbud: 
Miriam Joensen, Patrick Lechto Dahl, Signe Henriques, 
Caroline Jensen(8X) 

 

MØDENR.: 10 - 2024  

 Emne (og 
ansvarlig) 

Hvad skal vi udrette?  
(Er punktet til 
orientering/ 
drøftelse/beslutning) 

Forberedelse til 
punktet 

Proces Afsat 
tid 

1 Godkendelse af 
dagsorden (alle) 

Dagsorden godkendes 
(beslutning) 

Dagsorden læses  5 min.  

2 Valg af dirigent 
 

Dirigent vælges (beslutning)   5 min. 

3 Elevrådet 
 

Nyt fra….   10min 

4 Suppleringsvalg 
 

Status   10 min 

5 Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper 

Status    

6 Mobilpolitik 
 

Gennemgang Læs venligst 
vedhæftede bilag: 
Ordensreglerne på 
side 17 og 19 

 10 min 

7 Restbudget Orientering – og samtidig 
afklaring af december mødet 
den 9., herunder ønske om at 
afholde julefrokost. 

   

8 Meddelelser: 
 
SGO 
 
Personale 
 
Kommunalbestyrelsen 
 
SFO 
 
SKB Formand 
 
Skoleleder 

Status   15 min 

9 Eventuelt 
 

    

 Personsager 
(NRA) 
 

  Orientering 2 min.  
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1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Valg af dirigent 

Gitte 

 

3. Elevrådet 

Tanja fortæller der har været halloween oplæsning for indskolingen. Elevrådet overvejer nye puder til 

pallemøblerne. Der skal vælges nyt medlem til skolebestyrelsen 

 

4. Suppleringsvalg 

Niels fortæller om skolebestyrelsesvalget. Der er kandidater opstillet. Julie er valgt til 

valgbestyrelsen. Deadline for opstilling er 15. november. Der kan afgives stemmer fra 18. november 

til 18. december. 

 

5. Tilbagemelding fra arbejdsgrupper  

Lektiecafegruppen er endnu ikke opstartet. Trafikudvalg Lise og Stinna er valgt. Niels vil undersøge 

om der kan bedes om opfølgning på skiltningen om motorkøretøjer forbudt 7.30-8.15 

 

6. Mobilpolitik.  

Niels orienterer om arbejdet med at få mobilpolitikken til at blive administreret ensartet. 

Ordensreglerne sættes på dagsordenen til næste møde. Christian laver et udkast til ændringsforslag 

mht. aflevering og udlevering af mobiltelefoner og andre elektroniske devices. Det opleves at 

chromebooks bruges til at spille på i meget høj grad.  

 

7. Restbudget for skolebestyrelsen.  

Bestyrelsen er positive for at imødekomme ansøgning om 1500,- kr til en gallafest for de ældste 

elever. Der bruges ca. 1500,-kr på en chokoladehilsen til personalet op til jul. Derudover understøtter 

skolebestyrelsen klippeklistredagen i forhold til udvalgets ønsker og resten bruges på øvrige 

elevrettede materialer. 

 

8. Meddelelser 

 

SpecialGruppeOrdningen:  

Der er gennemført revisitation. To ansatte har sagt op.  

 

Kommunalbestyrelsen:  

Niels orienterer om økonomisk effektiviseringsproces på tværs af alle kommunens centre. 

 

SFO:  

Fantastisk koloni med rigtig fin tilmelding fra alle aldersgrupper. Tilbagemeldingen er, at børnene har 

været meget velfungerende i aktiviteterne. Besøg hos hinanden: Besøg fra andre SFO’er der er 

udvekslet erfaringer om aktiviteter og lokaliteter. 
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Københavnslufthavnsstation høring: Skolebestyrelsen får tilsendt høringsmaterialet fra kontoret. 

Bestyrelsen beder skolelederen om at sørge for et høringssvar, der adresserer bekymring for 

støjgener for arbejdsmiljø, undervisning og fritidsliv. Høringssvaret skal gælde for alle områder under 

skolelederen. 

 

SKB Formanden:  

Der har været årsmøde vedr. solkolonien. Der var fokus på gode evalueringer. 

 

Skoleleder:  

En god nyhed om en lærer. Selve nyheden er hemmelig for læreren indtil den 20. nov. Ledelsen er 

nu fuldtallig og der følger nu en indkøringsproces. 

 

9. Eventuelt  

 

Julie: Partikel forurening i forhold til Københavns lufthavn – kan der overvejes en fælles indsats fra 

kommunens skolebestyrelser? Hvor er vi som personale, skolebestyrelse, forældre og FRO? Hvad 

med daginstitutionerne?  

 

Skoleleder: En lærer har sagt op for ganske nyligt. Der kommer snarest en udmelding om opsigelsen 

og rekruttering.  

 


